



**2 + 2** ジュネスルミネス セルラーセラム  
2本+2本プロモーション!!

Jeunesse luminesce®  
**BUY 2 Cellular Serum  
GET 2 FREE!!** 赋活青春精华露  
买2送2!!

2020 なくなり次第終了! 贈完即止! While Supplies Last!

12/17(木) 14:01 - 12/21(月) 13:59 (日本時間)

12/17(星期四) 14:01 - 12/21(星期一) 13:59 (日本時間)

Thursday, December 17 at 2:01 p.m. - Monday, December 21 at 1:59 p.m. (JST)

価格 (税込/送料別)  
价格 (含税/运费另付)  
Price (incl. tax/excl. shipping)

¥26,920

C V

80CV

パッケージ内容  
套装内容  
Package Contents

ジュネスルミネス  
セルラーセラム 2本  
さらに2本プレゼント

婕斯Luminesce 赋活青春精华露  
买2送2

Buy 2 Jeunesse Luminesce® Cellular Serum,  
Get 2 Free

トラベルポイント  
旅游积分 Travel Points

5 DUBAI  
JEUNESSE TRAVEL 2021 JAPAN

2021年5月開催のJeunesse Travel 2021 ドバイへのトラベルポイントが獲得できます  
可获得旅游积分, 有机会参加2021年5月举办的婕斯的杜拜奖励之旅!

Acquire travel points for JEUNESSE Travel 2021 Dubai to be held in May 2021!

ご購入はこちらから JOFFICE > ショップ > JAPAN > Market Specials

ご注意: 必ず「Market Specials」ページから、プロモーション名称をお確かめのうえご注文ください。

「製品 カテゴリー」ページからご注文した場合は対象となりません。

你可以在这里购买 JOFFICE > 商店 > JAPAN > Market Specials

请注意: 请您必须在「Market Specials」页面上, 确认促销活动名称后再进行购买。

如果直接在「产品 类别」页面上进行订购的话, 则不符合此活动方案。

Purchase here JOFFICE > SHOP > JAPAN > Market Specials

Note: Be sure to order from the Market Specials page and check the promotion name.

This offer will not apply if you place your order from the PRODUCTS CATEGORY page.

※販売状況により、プロモーション期間前に早期終了させていただく場合がございます。

※ご注文は順次配送いたしますが、ご注文の殺到が予想されるため、お届けまで最大1カ月ほどかかる場合がございます。

※イベントパッケージはクーリングオフを除き返品返金はお受けしかねます。

※ジュネスは、提供されるプロモーションおよびサービスを変更、追加、一時停止、キャンセル、削除、またはその他の方法で予告なく変更する権利を保有します。

※优惠活动有可能依据销售情况而提前结束, 敬请谅解。

※我们将按照订货顺序为您发货。活动预计将十分火爆, 因此发货期预计最长有可能需要一个月的时间。

※活动套装除冷静期以外, 恕不接受退换。

※婕斯有权随时, 更改或终止优惠活动, 毋须就有关改动另行通知。

\*Please note that this promotion may end early due to limited quantities on hand.

\*Please note that we will ship orders in the order in which we receive them. We are expecting a rush of orders so it may take up to a month to receive your order. Your kind understanding is appreciated.

\*No returns and refunds are available for the event package, except in cooling-off cases.

\*The Company reserves the right to change, add, suspend, cancel, remove or otherwise modify promotions and services offered at any time without prior notice.